
 

Prítomní:  Miroslav Richtárik 
   Peter Pekara 

Marek Šimáček 
 

Ospravedlnení:  Igor Rozenberg – pripojený cez WhatsApp 

Andrej Kalina  

   Vlastislav Laskovský 
 

Prizvaná:   Petra Dvorožňáková   

Program: 

1. Otvorenie 
2. Prehľad odohratých kôl 
3. Rôzne (Ihriská, UHČ, IPRT…..) 
4. Informácia o podmienkach licenčného konania 
5. Informácia k prerokovaniu zloženia členov KDL 
6. Záver 

 
K bodu 1: Otvorenie 
 

Zasadnutie otvoril a viedol predseda komisie pre riadenie II.ligy Miroslav Richtárik. Po otvorení 
predseda predložil návrh programu. 
 
Uzn.: Predložený program bol prítomnými členmi jednomyseľne schválený.  
 
K bodu 2: Prehľad odohratých kôl 
 

Predseda komisie informoval o hráčoch U21 v MONACObet lige, o počte cudzincov a nedostatkoch 
napísaných v správach DZ v prerokovaných odohraných kolách. Zhodnotil plnenie podmienok zo strany 
futbalových klubov v zmysle noriem, predpisov a marketingových požiadaviek Slovenského 
futbalového zväzu.  
 

Uzn.: Komisia berie na vedomie prednesené informácie. 
 
K bodu 3: Rôzne 
 

1. Financie za TV Práva, príspevok 200 000,- €, financie MONACObet 

• Predseda komisie spomenul vyplatenie finančných prostriedkov klubom vyplývajúce zo zmluvy s 

MONACObet  

• 200 000,- €, určených všetkým FK štartujúcich v MONACObet lige súťažného ročníka 2024/2025, 

čo pre jednotlivý klub predstavuje 1/14 z celkovej sumy, tieto finančné prostriedky budú klubom 

vyplácané v priebehu jarnej časti s.r. 

• 10 000,- € za TV práva – príprava podkladov na vyplatenie 5 000,- € v jesennej časti  

 

 

 

Zápisnica 

Zo zasadnutia Komisie pre riadenie II. ligy, konanej dňa 

04.09.2024 v Žiline 

 

 



• Financie za štart hráčov do U21  (v zmysle Rozpisu republikových súťaží bod 10 ), sumarizácia 

a vyplatenie do konca kalendárneho roka 2024 

2. Certifikácie štadiónov 
Predseda komisie predložil podklady certifikácie štadiónov MONACObet ligy od KŠI . Prediskutoval sa 
súčasný stav certifikácie štadiónov v jednotlivých kluboch a zároveň sa zástupcovia zaoberali potrebou 
velínov na štadiónoch. 
 

Uzn: Predseda komisie prejedná nutnosť velínov s KŠI. 
  

3. MŠK Žilina 
Člen KDL sa vyjadril k (ne)funkčnosti zasielania dát systému Wyscout. Dáta sú klubom zasielané 
neskoro.  
 

Uzn: ORS SFZ preverí správnosť dodávania dát za jednotlivé stretnutia. 
 

4. IPRT 
Predseda komisie informoval členov KDL o zaslaní nových IPRT preukazov s dizajnmanuálom 
MONACObet ligy pre kluby. Zároveň vyzval všetkých členov o používanie výhradne týchto nových IPRT 
preukazov a šnúrok s logom MONACObet. Členovia KDL predostreli návrh na zavedenie všeobecnej  
IPRT karty pre lekára (vzhľadom na ich rotáciu). 
 

Uzn: ORS zabezpečí výrobu a dodanie všeobecných IPRT kariet pre lekárov družstiev. 
 

5. Lopty 
Predseda komisie sa informoval o doručení lôpt zn. ADIDAS pre kluby MONACObet ligy v súťažnom 
ročníku 2024/2025 v počte 20 ks pre každý klub. Ďalších 20 ks dostanú kluby pred začiatkom jarnej 
časti s.r. 
 

Uzn: Komisia berie na vedomie prednesené informácie. 
 

6. Prerokovanie zmeny termínu Futbalový klub Humenné - FC Tatran Prešov 
  

Uzn: Komisia nariaďuje odohrať odložené stretnutie 6.kola Futbalový klub Humenné -  FC Tatran Prešov 
12.10.2024 o 15:00. 
 

K bodu 4: Informácia o podmienkach licenčného konania 
 

Predseda komisie oboznámil členov KDL o podmienkach licenčného konania, povinnosti klubov byť 

obchodnými spoločnosťami (Licenčná smernica, Stanovy SFZ článok 27, Smernica o právno – 

organizačných zmenách v kluboch). 

Uzn.: Komisia berie na vedomie prednesenú informáciu k licenčnému konaniu.  

 
K bodu 5: Informácia k prerokovaniu zloženia členov KDL 
 

Predseda komisie spolu s členmi KDL prerokoval možnosti doplnenia členov KDL. 
 

Uzn.: Komisia berie na vedomie prednesenú informáciu k členom KDL.  
 
K bodu 6: Záver 
 

Predseda komisie Miroslav Richtárik poďakoval prítomným členom komisie a ukončil zasadnutie. 
 

Vypracoval:               Verifikoval:  
    Petra Dvorožňáková         Miroslav Richtárik  


